
Zápisnica 

z konferencie ObFZ  Bratislava - vidiek, konanej dňa 02.03.2023 o 17:00 v hoteli 
Nivy Bratislava. 

Prítomní : viď prezenčná listina 

Program konferencie : 

1. Otvorenie, privítanie hostí a schválenie vyhlásenia, že konferencia sa koná v zmysle 
stanov ObFZ Bratislava-vidiek.   

2. Schválenie programu a prípadných návrhov na zmenu programu. 

3. Voľba orgánov konferencie: 

a) Pracovné predsedníctvo 
b) Mandátová komisia 
c) Návrhová komisia 
d) Zapisovateľa konferencie 
e) Overovateľov konferencie 
f) Skrutátorov konferencie. 

4. Správa mandátovej komisie konferencie. 

5. Vystúpenie hostí. 

6. Správa predsedu ObFZ BA-vidiek o činnosti ObFZ a VV od ostatnej konferencie. 

7. Správa kontrolóra a predsedu revíznej komisie ObFZ Ba - vidiek. 

8. Schválenie rozpočtu ObFZ Bratislava – vidiek na rok 2023. 

9. Vystúpenie predsedov odborných komisií. 

10. Diskusia. 

11. Schválenie návrhu uznesenia. 

12. Záver. 

 

Priebeh konferencie : 

K bodu 1 - Otvorenie konferencie z poverenia VV ObFZ Ba - vidiek vykonal p. Baxa, 

privítal delegátov a hostí konferencie. Následne nechal hlasovať o uznesení, že 

konferencia sa koná v zmysle stanov ObFZ Bratislava - vidiek. Výsledok hlasovania:  38 

- za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. Predsedajúci skonštatoval platnosť zvolania konferencie v 

zmysle stanov ObFZ Bratislava – vidiek. 

K bodu 2 - Predsedajúci konferencie navrhol schváliť program konferencie v znení v 

akom ho obdržali delegáti pri prezentácii. Delegáti konferencie schválili bez pripomienok 

predložený návrh programu konferencie. 38 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. 



K bodu 3 - Predsedajúci navrhol - Zloženie pracovného predsedníctva: Miroslav Baxa - 

predseda, členovia predsedníctva - Juraj Jánošík, Kamil Kyselica, Ján Farbula a Patrik 

Szabo. Zloženie mandátovej komisie: Jozef Matušovský - predseda, Ivan Droxler - člen. 

Zloženie návrhovej komisie: Kamil Kyselica - predseda, Štefan Lukačovič - člen. 

Overovateľov zápisnice: Juraj Kiss, Jaroslav Ferenčák. Zapisovateľ konferencie – Patrik 

Szabo. Skrutátor konferencie – Pavol Adamčiak, Marián Jankovič. Následne nechal 

predsedajúci hlasovať o prednesených návrhov, ktoré boli schválené: 38 - za, 0 - proti, 

0 - zdržal sa.. 

K bodu 4 - Predseda mandátovej komisie predniesol správu o uznášaniaschopnosti 

konferencie, kde konštatoval, že zo 61 pozvaných a oprávnených delegátov je 38 

prítomných, č.j. 64 percent. Konferencia je uznášaniaschopná.                                                                                                            

K bodu 5 - V ďalšom pokračovaní konferencie odovzdal predseda ObFZ BA - vidiek 

Miroslav Baxa ocenenie pozvanému hosťovi - jubilantovi Petrovi Húskovi, k 

významnému jubileu – 70 rokov. Následne vyzval hostí konferencie o príhovor. Vystúpil 

p. Jánošík, ktorý poďakoval delegátom za spoluprácu a zhodnotil činnosť BFZ v 

predchádzajúcom období. Informoval o stretnutiach s ministerstvom a so samosprávami 

ohľadom financovania športu a o odkúpení budovy pre potreby BFZ a ObFZ. Na záver 

predseda ObFZ poďakoval p. Jánošíkovi za vystúpenie. 

K bodu 6 - Na úvod p. predseda ObFZ BA - vidiek Miroslav Baxa poďakoval všetkým 

klubom a funkcionárom za ich prácu v uplynulom roku. V úvode hodnotenia činnosti sa 

venoval výmene sekretára ObFZ Ba – vidiek s konštatovaním nutnosti uvedeného kroku 

a poďakoval novonastúpenému sekretárovi za zhostenie sa novej úlohy. Zároveň 

poďakoval predchádzajúcemu sekretárovi za svoju činnosť. Následne sa venoval 

plneniu uznesení z Volebnej konferencie a zo zasadnutí VV ObFZ Ba – vidiek, kde 

konštatoval splnenie všetkých úloh. Bližšie sa tiež venoval otázke nového zloženia 

odborných komisií, ktoré sa ukázalo ako krok správnym smerom. Všetkým predsedom 

aj členom odborných komisií poďakoval. Podrobne informoval o novej sponzorskej 

zmluve so spoločnosťou MEVA SPORT, z ktorej vyústili zmeny názvu súťaží. Prejavil 

nádej, že bude prínosom pre všetky kluby - súťažné lopty a poukazy na nákup 

športového materiálu. Taktiež sa hlbšie venoval spolupráci s partnerským oblastným 

futbalovým zväzom Brno – venkov, ktorú sa po ťažkej covidovej dobe podarilo veľmi 

dobre rozbehnúť na predcovidovú úroveň. Opäť sa podarilo zorganizovať halový turnaj 

KARPATY Cup a úspešne zorganizovať Zimnú halovú ligu prípraviek U11. Na záver sa 

podrobne venoval informáciám z Konferencie SFZ, z ktorej vyplynuli zmeny v platení 

členských poplatkov a ostatných rozpočtových zmien. Delegáti konferencie schválili 

prednesenú správu:  38 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa.  

K bodu 7 - Kontrolór a predseda RK ObFZ Ba – vidiek predniesol podrobnú správu o 

činnosti za predchádzajúce obdobie v ktorej sa venoval najmä kontrolnej činnosti v 



oblasti inventarizácie majetku, organizácie práce sekretára ObFZ Ba – vidiek a 

ekonomickej činnosti. Zo správy vyplynuli aj určité nedostatky, ktoré boli operatívne 

odstránené a vyžadovali si nové úlohy pre novonastúpeného sekretára ObFZ. Vo svojej 

kontrolnej činnosti sa venoval z poverenia VV ObFZ tiež nakladaniu s písomnosťami a 

dokladmi ObFZ a ich archivovaním. Taktiež z kontrolnej činnosti vyplynuli potrebné 

zmeny v zaobstaraní IT techniky pre sekretára ObFZ a DK ObFZ. Správa kontrolóra 

bola schválená delegátmi konferencie: 38 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. 

K bodu 8 – Z poverenia predsedu ObFZ Bratislava – vidiek predniesol rozpočet ObFZ 

na rok 2023 pán Kyselica s vysvetlením jednotlivých položiek. Následne požiadal 

prítomných delegátov o jeho odsúhlasenie. Delegáti konferencie schválili rozpočet na 

rok 2023: 38 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. 

K bodu 9 – Jednotliví predsedovia odborných komisií, a to p. Dadykin v zastúpení za 

predsedu KRaD a vo svojom mene za DK krátko oboznámil prítomných delegátov o 

činnosti oboch komisií. Následne p. Húska - predseda OK, podrobnejšie informoval o 

dvoch riešených odvolaniach, ktoré boli promptne a bez prieťahov vyriešené. Tiež 

poďakoval členom OK za ich aktívny a odborný prístup. Delegáti vzali príspevky 

predsedov OK na vedomie: 38 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa.   

K bodu 10 –  V rámci diskusie vystúpili: Pán Farbula sa venoval k vysvetleniu sporných 

otázok v SP a RaPP. Ďalej informoval delegátov konferencie o možnosti využívania 

kreditov SFZ od 1.3.2023. Na záver podal informáciu ohľadom školenia klubových 

zdravotníkov a že ďalšie školenie je plánované v mesiaci november2023. Pán Jánošík 

sa v rámci diskusie venoval prestupom do zahraničia a späť. Ďalej informoval o 

odohraných a plánovaných medzinárodných turnajoch mládeže. Vystúpenie starostu 

Báhoňa, ktorý požiadal o vytvorenie pracovnej skupiny k organizácií nového ročníka 7. 

ligy ObFZ Ba – vidiek a Ba – mesto. V diskusií taktiež vystúpil delegát z Kalinkova, ktorý 

požiadal o informáciu z dotačného programu BSK a SFZ na ktorú mu odpovedali p. 

Jánošík a Farbula. Pán Húska poďakoval za organizáciu súťaže PMC a PMD pre 

kategórie U9 a U8 a zároveň požiadal, aby možnosť striedavých štartov v mládeži bola 

aj naďalej zachovaná v ďalších súťažných ročníkoch. Ďalej vystúpil p. Adamčiak, ktorý 

dal podnet pre SFZ, aby sa bral do úvahy deň úhrady faktúry z účtu klubu a nie deň 

pripísania úhrady na účet SFZ. Na záver diskusie vystúpil p. Baxa, ktorý sa opätovne 

venoval k novému sídlu BFZ a ObFZ, informoval, že celý proces by mal započať k 

1.7.2023. Uvedenú skutočnosť pomenoval ako veľmi významný milník tak pre 

regionálny BFZ ako aj oblastné futbalové zväzy.  

K bodu 11 - Uznesenie konferencie predniesol predseda Návrhovej komisie p. Kyselica 

a požiadal o jeho odsúhlasenie. Delegáti konferencie navrhované uznesenie schválili 

počtom: 36 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. 



K bodu 13 - Na záver poďakoval delegátom a hosťom konferencie za aktívnu účasť p. 

Miroslav Baxa a konferenciu ukončil. 

 

V Bratislave, dňa 02.03. 2023.  

 

Zapísal: Patrik Szabo v.r.                                             

                                                                    Miroslav Baxa v.r.                                          

                                                              predseda ObFZ BA-vidiek 

 

Zápisnicu overili:  Juraj Kiss v.r. 

                             Jaroslav Ferenčák v.r. 


